Indianapolis den 2 Februar 1919

Zweiund fünzigster Jahrgang achte regelmäßige Geschäfts Versamlung. Die versamlung wurde durch den Präsident eröfnet das Protekol von der letzten Versamlung wurde verlesen und angenommen. Verhandlungen.

Kranken Komitte Bericht. Walter Strumpf wurde 4 Wochen Christ Häberlie 1 Woche und Sam Bernhart 4 Wochen Krank gemeldet Angenommen d wurde das der Seckritär den früheren Schatzmeister Hy. Lösche Benachrichten soll weil er keine Bank Box gerentet hatte die fünf Thahler welche er dafür erhalten hat den Verein zurück zuerstatten. Beschlo= βen wurde das der Schatzmeister das Buch der German Investment and. Cicurty Co. den Trustees übergeben soll. Die angelegen heit ob es möchlig sei eine Klage gegen Seitensticker einzureichen wurde den Trustees überlaβen. Das Kommite für ein Versamlungs Lokal Bre Berichtete das die Liberty Halle gerentet wurde für \$3. di

jeder Versamlung. Angenommen wurde das Mitglieder die Gelt auf Margitsch geborgt haben von jetz an nur noch 5% Zinzen bezahlen sollen. da weiter keine Geschäfte vorlagen folgte Vertagung.

## Einnahmen

An Beitrag	21. 00
An Zinzen Christ Haeberlie	<u>45 00</u>
Zusammen	66 00
Kassenbestant	<u>525. 17</u>
zugerechnet	591. 17

## Ausgaben

an Walter Stumpf	16. 00
Kranke Christ Haeberle	4.00
Sam Bernhart	16. 00
Germania Halle Rente	12. 00

für Mowen	7. 00
Bank Box Rente für Schatzmeister	5. 00
Halle Rente	3.00
macht zusammen	<u>63. 00</u>
abgerechnet von	591, 17
	<u>63 00</u>
Bleibt Kassenbestant.	\$528. 17

Karl Hohn

Protokol Seckr.

Indianapolis, February 2<sup>nd</sup>,1919

Fifty second year, eighth regular business meeting. The meeting was called to order by the president, last meeting's minutes were read and approved.

New business: Illness committee reported the following members ill: Walter Strumpf, four weeks; Christ Häberlie, one week and Sam Bernhart, four weeks. It was agreed the secretary will notify the former treasurer Hy. Lösche to return the five thaler he received from the society for the rent of a bank deposit box as he hasn't done that. It was decided that the treasurer will hand over the German Investment and Security Co. banking log to the trustees. They will also discuss the matter of filing a complaint against Seitensticker. The committee looking into renting a different place for our meeting reported they have rented Liberty Hall for a three-dollar fee per meeting. It was also decided that the interest rate for members' mortgage loans will be only 5% from now on.

As there wasn't any more business to discuss the meeting was adjourned at this point.

Contributions:

Members' dues 21 00

Interest collected from:

Christ Haeberlie 45 00

Total: 66 00

Treasury added: 525 17

Grand total: 591 17

## Expenditures:

Illness support paid to:

Walter Stumpf	16 00
Christ Haeberle	4 00
Sam Bernhart	16 00
Germania Hall rent	12 00
Moving costs	7 00
Deposit box rent for treasurer	5 00
Hall rent	3 00
Total:	63 00

After subtracting 63 00 from 591 17

the treasury balance remains: 528 17

Carl Hohn, meeting secretary